
Referat fra klimamøde d. 14. juni 2017 
 
Status  fra anlægsarbejdet 
Annette 
Der bliver en uventet udgift på ny jord på max  30.000, som vi skal lægge ud, 
men som kommer på Hofors regning. 
 
Der er for langt mellem ristene nogle steder, specielt på KA,  og der er steder 
hvor der stadig står vand og hvor der måske skal føres rør. 
Annette holder møde med Laust på torsdag omkring disse udfordringer. 
Ellen følger op med Mikas. 
 
Økonomi 
Jesper tar fat om Hofor økonomi i forhold til tilbagebetalinger. 
 
 
P Pladser  
Lige nu ser det ud som om P-plads ender på fortovet – men når de nye felter 
er blevet opmalet bliver parkeringen mellem 1.30 og 1.50  meter ude på 
vejen. 
 
Niveauerne mellem græsarmering  og parcellerne. 
Jesper – har kontakt med Mikas omkring dette. 
 
Videre med bedene 
Skal vi have beplantet  med græsser og ikke kun sået græs? Fordi der så er 
større sansynlighed for at det hurtigt gror til. 
Hvad får man for 10 og for 20.000 kroner i forhold til planter? Ditte undersøger 
med Filbert, hvad vi kan få for pengene og beder ham lave en tegning. 
Henriette orienterer ide gruppen omkring dette. 
 
Træer 
Der er noget usikkerhed omkring fældningen af træer i regnvandsbedene, 
Ditte understreger overfor Filbert, at de træer der måske er udfordret skal 
fældes. 
 
Film  
Materiale: 
Generelt anlægsarbejdet, bl.a. træfældning. 
Lille interview med Filbert og Mikas. Karl klæder Kenneth på. 
Asfaltering  
Fibermuld lægges ned. 
Torsdag d 24 august – Vis vejen frem - åben vej dag  (15-17) 
Lørdag d. 26 august – vej fest og åbning (gerne tale med nogle beboere) 
Evt første møde i idegruppen omkring regnvandsbedene i september. 
 
Næste møde 
Mandag d. 26 juni kl. 19.30 på petanquebane/Henriette 
 
 
//Ditte 


